
         Legnica.06.12.2020r. 

 

IK.7021.9.125. 2020.XI 

 

 

       Pan 

       Jarosław Rabczenko 

       Przewodniczący Rady Miejskiej Legnicy 

 

 

 W odpowiedzi  na   korespondencję w sprawie umożliwienia  dojazdu do garażu położonego  

w granicach działki nr obręb stare miasto  panu J.C. oraz  swobodnego korzystania z wnętrza 

podwórzowego przez  mieszkańców  informuję, że  w dniu 27 października br. odbyło się spotkanie z 

zarządcami terenu oraz  przyległych nieruchomości. Pan J.C. był  także powiadomiony o spotkaniu  

(nie był obecny ). Celem  spotkania było uzgodnienia stanowiska w kwestii rozwiązania problemu 

korzystania  z wnętrza  podwórzowego. 

 Ze względu na złożoność tematu oraz  konflikt interesów stron  postanowiono,  że zarządca   

nieruchomości „Erbud” sp.zo.o   do  końca  bieżącego  dokona  rozpoznania wśród mieszkańców  

wspólnoty mieszkaniowej   w kontekście próby wyznaczenia miejsc postojowych dla posiadaczy 

pojazdów. 

 

 

       Z up. Prezydenta Miasta 

   Jadwiga Zienkiewicz 

 (Zastępca Prezydenta) 

 

 

 

 


